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Inleiding 
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Beoogd maatschappelijk resultaat 
 
 
 
 
 

Kader 
 
 



 
 
 
 

Betrokken partijen en participatie 
 
 
 
 
 

Argumenten voor en tegen 
 
 
 
 
 

Financiële consequenties en dekking 
 
 

Openbaarmaking en communicatie 
 
 
 
 

 

Aanpak en uitvoering 
 
 
 
 



Schriftelijke vragen (artikel 46 RvO)

Betreft: Trottoir Karel de Grotelaan

Deventer, 5 september 2022

Geachte college,

Onlangs bereikte onze fractie het bericht van bezorgde bewoners van de Karel de Grotelaan over de 

staat van de voetgangerswegen(stoepen) in de straat. Zoals het college weet is de Karel de 

Grotelaan een belangrijke route voor veel wijkbewoners. Ouders brengen hun kinderen er naar 

school en voor de bewoners van het Ludgerus en andere seniorenwoningen is de Karel de Grotelaan 

enorm belangrijk voor hun mobiliteit. Zij zijn afhankelijk van een veilig trottoir om hun 

boodschappen te kunnen doen bij Wkc Keizerslanden en de winkels aan het Mariënburghplein.

Wij maken ons zorgen om het volgende:

 De tegels van de stoep zijn verzakt en liggen scheef. Dit leidt tot zeer gevaarlijke situaties.

 Tegels liggen los

 Tegels en ook stoepranden die los en vooral scheef staan. Hierdoor kunnen mensen 

gemakkelijk struikelen met mogelijk grote gevolgen.

De VVD maakt zich zorgen over de kwaliteit van de voetgangerswegen op de Karel de Grotelaan. 

Door de slechte staat van deze voetpaden is er een groot risico voor de veiligheid van de diverse 

gebruikers van deze voetpaden. De gevolgen van een val kunnen groot zijn. Deze voetpaden wordt 

zeer intensief gebruikt. Het grenst aan een basisschool, diverse woon-zorgwoningen en is 

doorgaande weg richting winkelcentra Keizerlanden. Omdat dit een zeer intensief doorgaande 

voetgangersweg betreft vindt de VVD Deventer het zeer belangrijk dat de veiligheid op deze plaats 

z.s.m. in kaart gebracht en evt. hersteld wordt.

Daarom hebben wij de volgende vragen voor het college:

1. Herkent het college de slechte staat van deze voetgangersweg? (Zie foto’s)

2. Zijn er klachten gemeld/bekend bij de gemeente over de zeer slechte staat van deze 

voetgangersweg? Zo ja wat is er met deze klachten gedaan? Is de staat van deze voetgangersweg op 

locatie beoordeeld?

3. Welke maatregelen zou het college kunnen nemen om op korte termijn de veiligheid voor de 

voetgangers op deze plek te verbeteren?

4. Is het college op de hoogte van andere potentieel gevaarlijke stoepen in onze gemeente? Zo ja, 

welke maatregelen neemt het college op die locaties?

Hartelijke groet,

Namens de fractie VVD Gemeenteraad Deventer

Wendy Schol



Bijlage met foto's:
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S. van der Velden Schriftelijke vragen ex art 46 RvO 
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Geachte mevrouw Schol,

In uw brief van 5 september jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over het trottoir 
aan de Karel de Grotelaan. Ons antwoord is als volgt.

Een opmerking vooraf: volgens het college gaat het hier om de Van Lithstraat en niet om de Karel de 

Grotelaan. 

Vraag 1 

Herkent het college de slechte staat van deze voetgangersweg? (Zie foto’s)

Antwoord

Ja. Het college herkent deze beschreven staat van het voetpad langs de Van Lithstraat. 

Vraag 2

Zijn er klachten gemeld/bekend bij de gemeente over de zeer slechte staat van deze voetgangersweg? Zo ja 
wat is er met deze klachten gedaan? Is de staat van deze voetgangersweg op locatie beoordeeld?

Antwoord

Er zijn klachten bekend. Deze klachten hebben ervoor gezorgd dat dit trottoir op een lijst met benodigd klein 
onderhoud is gekomen.  

Over schades worden meldingen gedaan via het meldingssysteem. Meldingen die via het meldpunt 
binnenkomen worden beoordeeld op met name het aspect veiligheid. Dit geldt voor iedere melding, dus ook 
voor meldingen t.a.v. deze locatie. Als de situatie als echt onveilig wordt beoordeeld wordt er 
calamiteitenonderhoud op gezet. Dat betekent dat de onderhoudsaannemer daar direct naar toe gaat om de 
schade zo goed mogelijk te herstellen. Dat is een erg dure vorm van onderhoud. Als een melding niet als 
direct gevaarlijk wordt beoordeeld wordt de klacht, samen met de andere schades in een buurt gebundeld. De 
aannemer loopt deze gebundelde schades na en repareert deze zo goed mogelijk. Deze vorm van onderhoud 
is minder kostenintensief dan het calamiteitenonderhoud. 

Naast het systeem van meldingen worden alle verhardingen jaarlijks geïnspecteerd. De punten van klein 
onderhoud die daar uit voortkomen worden gebundeld met de schades die voortkomen uit de meldingen en 
per buurt door de onderhoudsaannemer aangepakt. 



Vraag 3

Welke maatregelen zou het college kunnen nemen om op korte termijn de veiligheid voor de voetgangers op 
deze plek te verbeteren? 

Antwoord

De schade staat op de lijst voor klein onderhoud. Het herstel van deze schade is uiterlijk in week 44 afgerond.  

Vraag 4
Is het college op de hoogte van andere potentieel gevaarlijke stoepen in onze gemeente? Zo ja, welke 
maatregelen neemt het college op die locaties?

Antwoord

Het gaat hier vaak om schades aan de trottoirs en de fietspaden die het geval zijn van wortelgroei van bomen. 
Er is al veel bekend over de locaties waar sprake is van deze boomwortelschade. Er is momenteel geen 
sprake van een dekkend beeld van alle locaties en van de ernst van het probleem per locatie. Er wordt om die 
reden momenteel een inspectie van alle verhardingen in de gemeente in gang gezet waarbij de punten waar 
sprake is van boomwortelschade expliciet in beeld wordt gebracht en op ernst worden beoordeeld. Daarmee 
hopen we het probleem verder te kunnen kwantificeren. Als dat beeld er is gaan we kijken hoe dit probleem 
naar de toekomst toe zo goed mogelijk aangepakt kan worden. 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

M.A. Kossen R.C. König
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